
 
 

Onderwerp technische vragen: Vergunningstraject festival bij IJM 
 

Datum vragen: 11.07.2024 

Fractie: D66 

Waar hebben de vragen betrekking op (bv. raadsvoorstel, agendapunt): Vergunningstraject 

Wat is de aanleiding voor de vragen (toelichting/context):  N.a.v. beantwoording schriftelijke vragen  D66 – mei 2024 

Zijn de vragen vertrouwelijk?  
! Indien vragen vertrouwelijk dan beantwoording niet delen met voltallige raad. 

Nee 

 
 

 Vraag Antwoord 

1. Afgelopen mei heeft D66 vragen gesteld over het festival bij IJM in 
september. Inmiddels is de kaartverkoop en promotie in volle gang.  
Wat is de status van het vergunningstraject? 

Er wordt gewerkt aan een vergunning, maar we zijn nog in afwachting van 
adviezen van externe. Zo’n proces kan 16 weken duren.   
 
Aanvullend 16.07.2024 | De vergunning wordt opgesteld als de adviezen 
binnen zijn. 16-7-2024: alleen de brandweer heeft tot op heden advies 
gegeven, de politie en de GHOR moeten nog advies geven. Er zijn al een 
paar reminders hierover gezonden. 
 

 
 


